



JPPS-BIALIK

בית ספר

ייפפוש - ביאליק

עלעמענטאר שול - מיטל שול

DIRECTOR OF PHILANTHROPY

(La version française suit)

THE ORGANIZATION

JPPS-Bialik is a private Kindergarten through Grade 11 Jewish school, founded and based on a pluralistic vision of Judaism. JPPS-Bialik is passionate about striving for personal excellence. We believe in a dynamic education that emphasizes academic success, local and global engagement and Jewish values, all within a nurturing school community.

Our students develop a strong Jewish identity through Judaic Studies and by experiencing Jewish culture and traditions. They develop a firm commitment to the State of Israel and its people.

JPPS-Bialik graduates are committed Jewish young adults who are well-prepared to meet the challenges and responsibilities of their future endeavours, and who have developed an understanding of and respect for others throughout the world.

THE OPPORTUNITY

Reporting directly to the Co-Heads of School, the Director of Philanthropy will lead JPPS-Bialik's philanthropic initiatives and develop a comprehensive strategy to enable the school to reach its fundraising goals.

The Director of Philanthropy will be an experienced, highly motivated, community-minded and service-oriented fundraising professional who can work in a fast-paced environment. The ideal candidate will be able to work with the School's Foundation and Board of Directors to promote a culture of philanthropy while fostering ongoing relations with our constituents and donors.

RESPONSIBILITIES:

- Provide leadership, strategic vision, planning and implementation of an overall fundraising strategy that outlines JPPS-Bialik's goals and objectives, with programs designed to attract maximum gift support, including annual fund solicitation, class giving, major gift and planned giving programs in addition to event-based fundraising and/or capital campaign projects.
- Work with other members of the School's leadership team to ensure that the fundraising strategy aligns with the School's mission and strategic plan.
- Identify, qualify, cultivate and solicit gifts from the JPPS-Bialik community. Move donors through the pipeline and convert them into major gift donors by building and maintaining relationships through ongoing stewardship.
- Develop individual donor strategies for high capacity individual donors and prospects to renew and upgrade gifts.
- Plan, design and build JPPS-Bialik's alumni relations program with a view to long term growth and development.

David Inzlicht
Président - President

Avi Satov and Marnie Stein
Co-directeurs généraux de l'école
Co-Heads of School

Jaime Pimstone
VP finances
VP of Finance

École Primaire JPPS
JPPS Elementary School

École Secondaire Bialik
Bialik High School
6500 Chemin Kildare
Côte-St-Luc, QC H4W 3B8
Tél: 514-481-2736

Siège Social Head Office
6502 Chemin Kildare
Côte-St-Luc, QC H4W 3B8
Tél: 514-731-3841

Les Écoles juives populaires et
les Écoles Peretz inc.
Préscolaire à secondaire V
Kindergarten to Secondary V

www.jppsbialik.ca





JPPS-BIALIK

בית ספר

ייפפש - ביאליק

עלעמענטאר שול - מיטל שול

David Inzlicht
Président - President

Avi Satov and Marnie Stein
Co-directeurs généraux de l'école
Co-Heads of School

Jaime Pimstone
VP finances
VP of Finance

École Primaire JPPS
JPPS Elementary School

École Secondaire Bialik
Bialik High School
6500 Chemin Kildare
Côte-St-Luc, QC H4W 3B8
Tél: 514-481-2736

Siège Social Head Office
6502 Chemin Kildare
Côte-St-Luc, QC H4W 3B8
Tél: 514-731-3841

Les Écoles juives populaires et
les Écoles Peretz inc.
Préscolaire à secondaire V
Kindergarten to Secondary V

www.jppsbialik.ca

- Design and direct the execution of a successful Annual Giving Program to build support from parents, alumni and friends of JPPS-Bialik.
- Develop a broad awareness of the School's programs and initiatives and identify areas for support.
- Optimize, administer and maintain the current donor CRM, including donor segmentation and stewardship.
- Ensure consistent, high-quality messaging and communication to donors, volunteers and other stakeholders.
- Establish objectives with KPIs each year with the Co-Heads of School and Board of Directors and prepare regular updates on fundraising activities.
- Oversee the day-to-day operations of and management of the development team.
- Serve as staff support for the Development Committee of the Board of Trustees, the Parents' Association and the Alumni Association.
- Research, write, and submit grant proposals to governments and foundations, coordinating with staff and faculty to ensure timely submission.
- Collaborate with external consultants, community partners, and vendors, as needed.

SKILLS, EXPERIENCE AND ATTRIBUTES REQUIRED:

- Bachelor's degree in a related field.
- A minimum of 5 years' experience, success, and progressive responsibility in annual giving and major giving fundraising.
- Proficiency in required software (Google Workspace, and Blackbaud's Raiser's Edge & Online Express) as well as prospect research and wealth screening tools.
- Excellent written and verbal communication skills in English and French.
- Experience in strategic goal-setting and development of fundraising plans.
- Experience motivating and managing high-profile volunteer leadership and senior executives.
- Ability to work cross-functionally with various internal and external constituents.
- Sound knowledge of best practices in fundraising.
- Strong interpersonal skills, and a demonstrated ability to lead and work with a team.
- Proven organizational and time management skills.
- Knowledge of Jewish community an asset.
- Association of Fundraising Professionals (AFP) membership. CFRE certification is an asset.



מרכז ברוך לייטנר
Centre Brocher de Haasidim.com
Brocher Jewish Educator Centre



FOR MORE INFORMATION, PLEASE CONTACT:

Bonnie King, Consultant at bonnie@philanthropica.ca



JPPS-BIALIK

בית ספר

ייפפוש - ביאליק

עלעמענטאר שול - מיטל שול

David Inzlicht
Président - President

Avi Satov and Marnie Stein
Co-directeurs généraux de l'école
Co-Heads of School

Jaime Pimstone
VP finances
VP of Finance

École Primaire JPPS
JPPS Elementary School

École Secondaire Bialik
Bialik High School
6500 Chemin Kildare
Côte-St-Luc, QC H4W 3B8
Tél: 514-481-2736

Siège Social Head Office
6502 Chemin Kildare
Côte-St-Luc, QC H4W 3B8
Tél: 514-731-3841

Les Écoles juives populaires et
les Écoles Peretz inc.
Préscolaire à secondaire V
Kindergarten to Secondary V

www.jppsbialik.ca

DIRECTEUR DE LA PHILANTHROPIE

L'ORGANISATION

JPPS-Bialik est une école juive privée, de la maternelle à la onzième année, qui a comme fondement une vision pluraliste du judaïsme. JPPS-Bialik accorde une très grande importance à la recherche de l'excellence personnelle. Nous croyons en une éducation dynamique qui met l'accent sur la réussite scolaire, l'engagement local et mondial et les valeurs juives, le tout au sein d'une communauté scolaire stimulante.

Nos élèves développent une forte identité juive grâce aux études juives et à l'expérience de la culture et des traditions juives. Ils s'engagent fermement envers l'État d'Israël et son peuple.

Les diplômés de JPPS-Bialik sont de jeunes adultes juifs engagés, bien préparés à relever les défis et à assumer les responsabilités de leurs futures entreprises, et qui ont développé une compréhension et un respect des autres dans le monde entier.

L'OPPORTUNITÉ

Sous la responsabilité directe des co-directeurs de l'école, le directeur de la philanthropie dirigera les initiatives philanthropiques de JPPS-Bialik et élaborera une stratégie globale permettant à l'école d'atteindre ses objectifs en matière de collecte de fonds.

Le directeur de la philanthropie sera un professionnel de la collecte de fonds expérimenté, très motivé, soucieux de la communauté et orienté vers le service, capable de travailler dans un environnement en constante évolution. Le candidat idéal sera capable de travailler avec la Fondation et le Conseil d'administration de l'école pour promouvoir une culture de la philanthropie tout en favorisant des relations continues avec nos parties prenantes et nos donateurs.

RESPONSABILITÉS :

- Assurer - Assurer le leadership, la vision stratégique, la planification et la mise en œuvre d'une stratégie globale de collecte de fonds qui définit les buts et objectifs de JPPS-Bialik, avec des programmes conçus pour attirer un maximum de dons, y compris la sollicitation de fonds annuels, les dons de classe, les dons majeurs et les programmes de dons planifiés, en plus des projets de collecte de fonds par événement et/ou de campagne d'investissement.
- Travailler avec d'autres membres de l'équipe de direction de l'école pour s'assurer que la stratégie de collecte de fonds s'aligne sur la mission et le plan stratégique de l'école.
- Identifier, qualifier, cultiver et solliciter les dons de la communauté JPPS-Bialik. Faire progresser les donateurs dans le pipeline et les convertir en donateurs majeurs en établissant et en entretenant des relations par le biais d'une gestion continue.



מרכז ביהמ"ד לחינוך יומי
Centre for Jewish Day Schools
מרכז ביהמ"ד לחינוך יומי





JPPS-BIALIK

בית ספר

ייפפוש - ביאליק

עלעמענטאר שול - מיטל שול

David Inzlicht
Président - President

Avi Satov and Marnie Stein
Co-directeurs généraux de l'école
Co-Heads of School

Jaime Pimstone
VP finances
VP of Finance

École Primaire JPPS
JPPS Elementary School

École Secondaire Bialik
Bialik High School
6500 Chemin Kildare
Côte-St-Luc, QC H4W 3B8
Tél: 514-481-2736

Siège Social Head Office
6502 Chemin Kildare
Côte-St-Luc, QC H4W 3B8
Tél: 514-731-3841

Les Écoles juives populaires et
les Écoles Peretz inc.
Préscolaire à secondaire V
Kindergarten to Secondary V

www.jppsbialik.ca

- Élaborer des stratégies de dons individuels pour les donateurs individuels de grande capacité et les donateurs éventuels afin de renouveler et d'augmenter les dons.
- Planifier, concevoir et développer le programme de relations avec les anciens élèves de JPPS-Bialik dans une perspective de croissance et de développement à long terme.
- Concevoir et diriger l'exécution d'un programme de dons annuels réussi afin d'obtenir le soutien des parents, des anciens élèves et des amis de JPPS-Bialik.
- Sensibiliser le public aux programmes et initiatives de l'école et identifier les domaines susceptibles de bénéficier d'un soutien.
- Optimiser, administrer et maintenir le GRC actuel des donateurs, y compris la segmentation et la gestion des donateurs.
- Veiller à la cohérence et à la qualité des messages et de la communication avec les donateurs, les bénévoles et les autres parties prenantes.
- Fixer chaque année des objectifs et des indicateurs clés de performance avec les chefs d'établissement et le conseil d'administration et préparer des mises à jour régulières sur les activités de collecte de fonds.
- Superviser les activités quotidiennes et la gestion de l'équipe de développement.
- Soutenir le comité de développement du conseil d'administration, l'association des parents d'élèves et l'association des anciens élèves.
- Rechercher, rédiger et soumettre des propositions de subventions aux gouvernements et aux fondations, en assurant la coordination avec le personnel et le corps enseignant afin de garantir une soumission dans les délais.

Collaborer avec des consultants externes, des partenaires communautaires et des fournisseurs, selon les besoins.

COMPÉTENCES, EXPÉRIENCE ET QUALITÉS REQUISES

- Baccalauréat dans un domaine connexe.
- Au moins cinq ans d'expérience, de succès et de responsabilités progressives dans le domaine de la collecte de dons annuels et de dons majeurs.
- Maîtrise des logiciels requis (Google Workspace, Raiser's Edge et Online Express de Blackbaud) ainsi que des outils de recherche de donateurs et d'analyse de patrimoine.
- Excellentes aptitudes à la communication écrite et orale en anglais et en français.
- Expérience de la définition d'objectifs stratégiques et de l'élaboration de plans de collecte de fonds.
- Expérience de la motivation et de la gestion de bénévoles de haut niveau et de cadres supérieurs.
- Capacité à travailler de manière transversale avec divers interlocuteurs internes et externes.
- Bonne connaissance des meilleures pratiques en matière de collecte de fonds.



מרכז בריאות לימודי יהודיים
Centre for Jewish Day Schools
Brother Joseph Educational Centre





JPPS-BIALIK

בית ספר

ייפפש - ביאליק

עלעמענטאר שול - מיטל שול

David Inzlicht

Président - President

Avi Satov and Marnie Stein

Co-directeurs généraux de l'école
Co-Heads of School

Jaime Pimstone

VP finances
VP of Finance

- Solides compétences interpersonnelles et capacité avérée à diriger une équipe et à travailler efficacement avec elle.
- Compétences avérées en matière d'organisation et de gestion du temps.
- La connaissance de la communauté juive est un atout.
- Adhésion à l'Association of Fundraising Professionals (AFP). La certification CFRE est un atout.

POUR PLUS D'INFORMATIONS, CONTACTER :

Bonnie King, Consultant à bonnie@philanthopica.ca

École Primaire JPPS
JPPS Elementary School

École Secondaire Bialik
Bialik High School
6500 Chemin Kildare
Côte-St-Luc, QC H4W 3B8
Tél: 514-481-2736

Siège Social Head Office
6502 Chemin Kildare
Côte-St-Luc, QC H4W 3B8
Tél: 514-731-3841

Les Écoles juives populaires et
les Écoles Peretz inc.
Préscolaire à secondaire V
Kindergarten to Secondary V

www.jppsbialik.ca



מרכז ברויטמן לחינוך יומי
Centre Broitman de l'éducation
Broitman Jewish Education Centre

